

香港中文大學校友會聯會陳震夏幼稚園
2027 至 2028 年度幼兒班收生安排

2026 年 9 月至 11 月	『申請 2027-2028 年度幼稚園入學註冊證』 ➤ 有關申請指引可瀏覽教育局網頁： https://www.edb.gov.hk/tc/edu-system/preprimary-kindergarten/kindergarten-k1-admission-arrangements/2728_admission_arrangements.html 
2026 年 9 月至 10 月 31 日	『申請方法』 ➤ 親臨本園索取報名表格（不設名額上限） ➤ 瀏覽本園網頁下載報名表格（不設名額上限） ➤ 網上電子版申請報名（不設名額上限） 詳情可瀏覽本園網頁 http://www.cchk.edu.hk
2026 年 9 月開始 (星期一至星期五) 上午 09：30 - 11：30 下午 01：00 - 04：00 (星期六) 上午 09：30 - 12：30	『親身遞交報名表格及所需文件』（不設名額上限） 請家長帶同以下資料親臨本園進行報名手續 ➤ 已填妥的報名表格 ➤ 近照一張 ➤ 出生證明書(出示正本)及(副本一張) ➤ 針咭(出示正本)及(副本一張) ➤ 回郵信封兩個 -請寫上地址和收件人(即幼兒姓名) -須分別在兩個信封貼上本港郵票\$2.4 及\$5.6 -尺寸約 9" x 4"吋 ➤ 報名費\$40（費用繳交後恕不退還） 以上資料只作內部通訊用途，本園將嚴格遵守個人資料私隱專員公署《個人資料（私隱）條例》。
2026 年 11 月 7 日	『新生面見』及『校園開放日』 ➤ 家長親臨本園完成報名手續後，會即時收到面見通知書。 （面見時間於 10 月 16 日前通知） ➤ 所有申請幼兒均會安排面見 ➤ 面見形式： ~家長及新生於課室內進行親子活動時間，教師從旁觀察記錄。 ~教師與家長及新生進行交談評估 『收生準則』 ➤ 面見表現 ➤ 父母為本園員工獲優先考慮 ➤ 父母兄姊為本園畢業生或兄姊正在本園就讀獲優先考慮 ➤ 就近入學 ➤ 其他考慮因素 （例如：申請全日班學位，有家庭需要的申請人可獲優先考慮）

2026 年 12 月 11 日前	『公佈取錄結果』 ➤ 於學校網頁、學校佈告板公佈取錄學生編號 ➤ 以郵遞及電話方式通知家長取錄結果
2027 年 1 月 7 至 9 日 (星期四至五辦理時間) 上午 09:30 - 11:30 下午 01:00 - 04:00 (星期六辦理時間) 上午 09:30 - 12:30	『到園辦理註冊手續』 正取生 ➤ 家長須提交 「2027-2028 度幼稚園入學註冊證 / 入學許可書」正本 ➤ 繳交註冊費：\$970 (半日班) \$1570 (全日班) 備取生 (2027 年 2 月) 當正取生未能於指定時間到本園辦理註冊手續，即表示自動放棄學位，本園會通知備取生取代其學位。

查 詢

電 話：2254 4668

網 頁：<http://www.cchk.edu.hk>

地 址：天水圍天恩商場頂樓 1 號校舍

辦公時間：星期一至五（上午 09:30 – 11:30 、下午 01:00 – 04:30）

星期六 （上午 09:30 – 12:30）

CUHK FAA CHAN CHUN HA KINDERGARTEN
2027-2028 K1 Admission Arrangements

September 2026 to November 2026	Application for Registration Certificate for Kindergarten Admission 2027/28 For application guidelines, please visit the Education Bureau (EDB) website: https://www.edb.gov.hk/en/edu-system/preprimary-kindergarten/kindergarten-k1-admission-arrangements/2728_admission_arrangements.html 
September 2026 to 31 October 2026	Application Methods (No Quota Limit) ➤ Obtain the application form in person at our kindergarten. ➤ Download the application form from our school website. ➤ Submit an online application via our school website: http://www.cchk.edu.hk
Start from September 2026 Office hour: (Monday to Friday) 09:30am – 11:30am 01:00pm – 04:00pm (Saturday) 09:30 am– 12:30pm	Submission of Application Form and Required Documents (No Quota Limit) Parents/Guardians are requested to submit the following documents in person at our kindergarten: ➤ Completed Application Form ➤ One recent photograph ➤ Child's Birth Certificate (Original for verification & 1 photocopy) ➤ Immunization Record (Original for verification & 1 photocopy) ➤ Two stamped, self-addressed envelopes: • Please write the residential address and recipient's name (the child's name). • Affix local postage stamps of \$2.4 and \$5.6 on the two envelopes respectively. • Envelope size: approximately 9" x 4" ➤ Application Fee: HK\$40 (Non-refundable upon payment) <i>All personal data provided will be used for internal communication purposes only. Our school strictly complies with the Personal Data (Privacy) Ordinance of the Office of the Privacy Commissioner for Personal Data.</i>

7 November 2026	New Student Interviews & Campus Open Day ➤ Parents will receive an interview notification immediately upon completing the in-person application process. (Interview times will be notified before October 16). ➤ Interviews will be arranged for all applicants. ➤ Interview Format: • Parent-child activity time in the classroom, observed and recorded by teachers. • Brief conversation and assessment conducted by teachers with parents and applicants.
Before 11 December 2026	Announcement of Admission Results ➤ The application numbers of admitted students will be posted on the school website and school noticeboard. ➤ Parents will be notified of the admission results by post and phone.
7 January 2027 to 9 January 2027 Office hour: (Thursday and Friday) 09:30am - 11:30am 01:00pm - 04:00pm (Saturday) 09:30am - 12:30pm	Registration Procedures at School Successful Applicants (Main List) ➤ Parents must submit the original copy of the "2027/28 Registration Certificate for Kindergarten Admission" / "Kindergarten Admission Pass". ➤ Pay the Registration Fee: • HK\$970 (Half-day Class) • HK\$1,570 (Whole-day Class) Applicants on Waiting List (February 2027) ➤ If successful applicants fail to complete the registration procedures within the specified period, they will be deemed to have forfeited their school places. Our school will then contact applicants on the waiting list to fill the vacancies.

For Enquiry

Telephone : 2254 4668

Website : <http://www.cchk.edu.hk/>

Address : R/F., TIN YAN SHOPPING CENTRE, TIN SHUI WAI, N.T.

Office Hour : (Monday to Friday) 09:30am – 11:30 am

01:00pm – 04:30 pm

(Saturday)

09:30am – 12:30 pm